



# استكشف عالماً من التداول! Trade with confidence!

## الشروط والأحكام

## Terms and Conditions

تسري هذه الحملة من 20 مايو 2024 وحتى 31 ديسمبر 2024.

تسري الصفقات المجانية فقط على العملاء الذين يفتحون حساباً دولياً جديداً لتداول الأسهم ويقومون بتحميل تطبيق CB Alpha Trader.

للاستفادة من هذا العرض، يتعين على العملاء الحاليين لدى البنك التجاري عدم امتلاك حساب لتداول الأسهم الدولية.

عملاء الاستثمار الحاليين الذين لديهم بالفعل حسابات تداول أسهم دولية، ولكنهم غير نشطين خلال الـ 12 شهراً الماضية سيكونون مؤهلين أيضاً لهذا العرض.

إن عملاء الاستثمار الحاليين الذين لديهم حسابات تداول أسهم دولية غير مؤهلين للحصول على هذا العرض.

يجب على العملاء إتمام الصفقات الثلاثة الأولى خلال فترة الحملة. أي صفقات تتم بعد فترة الحملة لن تكون مؤهلة للحصول على الاسترداد النقدي.

سيكون العملاء مؤهلين للحصول على استرداد نقدي لرسوم المعاملات في أول ثلاث (3) صفقات يتم تنفيذها على المنصة.

يتم تحديد الحد الأقصى للاسترداد النقدي لرسوم المعاملات للعميل بما يعادل 100 دولار أمريكي شهرياً لكل عميل.

سيحصل الموظف على استرداد نقدي في حسابه المؤهل بحلول اليوم العاشر من الشهر التالي لإتمام المعاملة.

الشروط والأحكام العامة للبنك التجاري فيما يتعلق بفتح حساب تداول أسهم دولي والشروط والأحكام الحالية، متوفرة على الموقع الإلكتروني: [www.cbq.qa](http://www.cbq.qa).

The campaign period is from 20 May 2024 to 31 December 2024.

The free trades are only applicable for customers who open a new International Share Trading Account and download the CB Alpha Trader application.

Customers can be existing Commercial Bank customers who do not have an international share trading account.

Existing investment customers who already have international share trading accounts but have been inactive for more than 12 months will also be eligible for this offer.

Existing investment customers who already have international share trading accounts will not be eligible for this offer.

Customers must complete the first three trades within the campaign period. Any trades done after the campaign period will not be eligible for the cashback.

Customers will be eligible for a cashback of the transactional charges on first three (3) trades executed on the platform.

The maximum cashback of transactional charges to the customer is capped at an equivalent of USD 100 per month per customer.

Cashback amount will be credited back to eligible accounts by the 10th of the month following the completion of the transaction.

Commercial Bank's general terms and conditions regarding opening an international share trading account and the current terms and conditions, are available on the website: [www.cbq.qa](http://www.cbq.qa).